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Welzijnssector  -  Sectoranalyse

Het Vlaams Welzijnsverbond trok begin dit jaar aan de alarmbel. Veel voorzieningen en 
organisaties in de welzijnssector komen financieel niet meer rond. Dat komt doordat de 
werkingsmiddelen die de voorzieningen ontvangen al 10 jaar niet meer geïndexeerd zijn. 
De welzijnssector vroeg dan ook een stop aan de negatieve spiraal van niet-
indexeringen. 

De minister gaf in de commissie van 7 februari 2023 aan dat haar administratie werkt 
aan een nieuwe sectoranalyse. Ze gaf daarbij ook aan dat de analyse tegen begin april 
klaar zou zijn. 

1. Is de sectoranalyse momenteel al afgerond? Zo ja, wat waren de voornaamste 
conclusies en welke initiatieven neemt de minister naar aanleiding daarvan? Zo niet, 
wanneer zal ze klaar zijn en hoe komt het dat ze vertraging heeft opgelopen? 

2. Is er zicht op het aantal voorzieningen en organisaties binnen de welzijnssector dat 
de afgelopen drie jaar ermee is gestopt om financiële redenen? Zo ja, graag een 
overzicht per jaar. 

3. Welke initiatieven neemt de minister nog om de leefbaarheid van de sector te 
garanderen? 



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 581 van 6 april 2023
van IMMANUEL DE REUSE

1. De gegevensverzameling is inderdaad afgerond, maar op basis van een aantal 
bijkomende vragen die hierrond gesteld zijn, gebeurt nu een verdere analyse van de 
gegevens, zodat hier ook beleidsconclusies kunnen rond getrokken worden. De 
betrachting is om dit eind deze maand af te ronden.

2. Mijn administratie beschikt over het aantal organisaties uit de sector die stoppen, maar 
de reden is daarbij niet vermeld. Een stopzetting kan immers vele oorzaken hebben, 
vooral stopzetting na fusie of een andere administratieve reden. Van het aantal 
organisaties dat stopt ten gevolge van financiële problemen zijn geen gegevens 
beschikbaar.

3. De financiële leefbaarheid van de voorzieningen is een thema dat we voor de diverse 
sectoren binnen ons beleidsdomein opnemen en zullen blijven opnemen. Ik verwijs 
bijvoorbeeld naar de compenserende maatregelen die tijdens de corona-periode 
genomen zijn en de energietoelage die naar aanleiding van de gestegen energiekosten 
voorzien werd. Verder wacht ik ook op de resultaten van de analyses zoals vermeld in 
het antwoord op uw eerste vraag.


